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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22.6.2015  

 

Ing. Kolesár: 

Zasadáme dnes 22. júna, podľa pôvodne oznámeného plánu zasadnutí mestského 

zastupiteľstva sme mali zasadať 15. 6. Ak sa už rozhodlo, že nebudeme zasadať 15.6., prečo 

nebolo poslancom oznámené pred 15.6., že sa zasadnutie neuskutoční a že bude až 22.6. 

Musíme sa prácne dopytovať a získavať takéto informácie na komisiách, ako keby sa jednalo 

o nejakú utajovanú skutočnosť. Je obdobie také, kedy každý z nás má svoje povinnosti 

a verím, že každému z kolegýň a kolegov by pomohlo ak by vedel, že to nebude 15.6. ale 

22.6. Rešpektujeme rozhodnutie primátora, má na to právo podľa zasadacieho poriadku, ale 

aký je problém oznámiť, že to nebude v jeden pondelok ale bude to o týždeň neskôr. K tomu 

pripájam otázku, keďže sa toto zasadnutie neuskutočňuje v čase oznámenom v pláne 

zasadnutí, je riadne alebo mimoriadne? 

PhDr. Čižmár: 

Pokiaľ som si vedomý, tak plán zasadnutí ani nebol prijatý, to znamená zastupiteľstvo 

nesúhlasilo s týmto návrhom. Dôvod, prečo sa presunul termín z 15. na 22. bol, bola časová 

kolízia so zasadnutím zastupiteľstva VÚC. Čo sa týka oznámenia zmeny termínov, tie boli 

podané prostredníctvom, alebo počas zasadnutí komisií aj z toho dôvodu vlastne termíny 

komisií boli nastavené podobným spôsobom. Vieme o dotaze od pani JUDr. Paškovej, ktorá 

sa takýmto spôsobom informovala individuálne minulý mesiac, ak sa nemýlim. Ak ide 

o zmeny termínu, aby išli písomnou podobou, tak budeme vám zasielať tieto zmeny 

v písomnej podobe, buď formou e-mailu alebo informácie na webovej stránke. Ak došlo 

k narušeniu osobného programu, tak sa ospravedlňujem. Máme informáciu od vedúcich 

oddelení, že táto informácia o čase a termíne komisie bude posunutá členom komisie a zvlášť 

poslancom na zasadnutiach. Čo sa týka zasadnutia dnešného, ide o riadne zasadnutie 

mestského zastupiteľstva.  

Ing. Kolesár:  

Zareagujem krátko. Poslanci neschvaľujú termíny zasadnutí, to je podľa rokovacieho 

poriadku pán primátor vo vašej kompetencii. Čiže to, že my sme s tým nesúhlasili, sme 

vyjasnili na minulých zasadnutiach, ale boli sme nútení tento fakt prijať, aj sme ho prijali, aj 

sme si podľa toho zariaďovali program.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
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